
Zápis z I. zasedání správní rady 

kdy kde čas 
28. března Podvinný mlýn 17:30 

 

Přítomni: Ing. Daniel Göllner, Klára Pallová, Lotfi Zaddem, Čeněk Kadaně, Mgr. Josef Nepomucký,  

                     Remigius Machura 

Omluveni: Pavel Dvořák 

 

1) Machura zahájil správní radu v 17:30h. 
2) Na návrh pana Nepomuckého byl program zasedání  rozšířen o bod různé. V této podobě byl 

pak schválen. 
3) Správní rada zvolila Remigia Machuru předsedou SR pro další čtyřleté období. 
4) Místopředsedou pak byl, na stejné období, zvolen Ing. Daniel Göllner. 
5) Nepomucký s Göllnerem předložili ji čestná prohlášení členů správní rady, potřebná pro 

zápis do obchodního rejstříku. Notářsky budou ověřeny do pátku 4. dubna. 
6) Nepomucký zajistí zápis změny Stanov a ověření čestných prohlášení do obchodního 

rejstříku. 
7) Byla schválen osnova náplně práce členů správní rady. Viz příloha 1. 
8) Göllner představil rekonstrukci webový stránek a dalších sociálních sítí, kterou uvede v život 

co nejdříve. 
9) Ekonomiku pro klub i nadále bude dozorovat Kadaně ve spolupráci s firmou Locke-Hobbes. 
10) Správní rada i nadále počítá se manažerským zajištěním Zaddema. SR přijala toto nařízení: 

pokud někdo bude cokoliv objednávat bez vědomí a souhlasu s právní rady, jdou veškeré 
náklady na jeho vrub. 

11) Jako komunikační kanál si správní rada zvolila whatsappovou skupinu, kterou založil a bude 
spravovat Göllner spolu s Pallovou. 

12) Veškeré pojišťovací služby spojené s činností klubu bude i nadále zajišťovat a dozorovat 
Dvořák. 

13) Správní rada jmenovala Nepomuckého prezidentem trenérské rady. 
14) Pallová bude zajišťovat, ve spolupráci s ostatními členy rady, veškeré vybavení pro klub po 

konzultacích s trenéry. 
15) Správní rada schválila výplatu cestovného pro Machuru. Způsob a výši sdělí, po konzultaci 

účetní firmou, Kadaně. 
16) Nepomucký bude mít na starosti veškeré dění v klubu co se týče sportovního zajištění. 
17) Nepomucký zběžně informoval členy rady sportovních výsledcích klubu a výhledech na 

sezónu 2025. 
18) SR schválila výši bodného pro II. ligu mužů – 100,- a to v případě, že závodník absolvuje 

minimálně ě. Ligová kola. Jinak je výše bodného 50,-. 
19) V bodě různé Nepomucký sdělil bývalý členům správní rady, že za své minulé období 

neudělali vůbec nic takže je třeba toto napravit. Poukázal na nedostatky při zajištění valné 
hromady a žádnou činnost při zajišťování komunikačních kanálů a mediální prezentace 
klubu. 

20) Machura schůzi ukončil v 19:45h. 

28. 4. 2025                                                                                                                           zapsal: Remigius Machura 


